
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de door de heer J. Dijk van de SP gestelde 

vragen ex art. 36 RvO over het wegvallen van subsidie. De brief van de vragensteller 

treft u als bijlage bij deze brief aan. 

 

Op 21 juni 2022 heeft de SP vragen ingediend over het wegvallen van de subsidie aan 

Stichting de Hulpexpress. Reden voor het stellen van deze vragen is dat Stichting de 

Hulpexpress te horen heeft gekregen zij vanaf 1 januari 2023 geen subsidie meer zullen 

ontvangen.  

 

Hierover stelt de SP de volgende vragen:  

 

1. Bent u het met de SP-fractie eens dat Stichting de Hulpexpress al vele jaren een grote 

aanwinst is voor de gemeente Groningen? Zo niet, waarom niet?  

Stichting de Hulpexpress biedt kwetsbare mensen, vaak levend in armoede en met 

weinig contacten, ondersteuning bij praktische zaken. Stichting de Hulpexpress is 

daarom van grote betekenis voor de inwoners. 

 

2. Kan het college aangeven waarom de Dienst Maatschappelijke Ondersteuning ervoor 

heeft gekozen om de subsidie stop te zetten?  

Stichting de Hulpexpress heeft in 2016 subsidie ontvangen uit het innovatiebudget. Een 

criterium voor het verlenen van de subsidie, is dat het om een bewonersinitiatief gaat, 

gerund door vrijwilligers. Stichting de Hulpexpress was voornemens organisatorische 

veranderingen door te voeren, die gevolgen hadden voor de subsidieverlening. Stichting 

de Hulpexpress heeft inmiddels echter aangegeven een vrijwilligersorganisatie te willen 

blijven. Stichting de Hulpexpress kan daardoor voor 2023 subsidie aanvragen op de 

gebruikelijke wijze als voorgaande jaren. 

Onderwerp  Beantwoording vragen ex art. 36 RvO SP over wegvallen subsidie 

Steller 

 Ter informatie 
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3. Is het college bereid om naar de situatie te kijken en de stopzetting van de subsidie te 

heroverwegen? Zo niet, waarom niet?  

Ja, Stichting de Hulpexpress kan voor 2023 een subsidieaanvraag indienen.  

 

We vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 

 

 


